
Styremøte 08.12.14 
Tilstede: Kristian, Birger, Svein Morten, Trond, Bjørn og Elisabeth 
Fravær: Ola 
 

1 Oppsummering Lygna 

 Nødvendig med 3 stk i sekretariat for å unngå kø.  

 Ta valpepåmelding i egen kø. 

 Nødvendig å ha mer vekslepenger. 

 Permene ligger i sekretariatet frem til hundene er påmeldt. 

 Burde hatt salg av kaffe, vafler og pølser. 
 

2 Regnskap 
Gjennomgang av regnskap – utstillingen gir oss forholdsvis bra inntekter og det er 
potensiale til å tjene mer.  
Overskudd på ca 8000,- hittil i år. 
4 stk som ikke har betalt annonsering – hvis disse ikke betaler nå så bør de kuttes ut fra 
annonselista.  
 

3 Årsmøte 2015 

 30.januar kl 18.00 

 Lygna 

 Trond sjekker Braastad i forhold til pris. 

 Premier og skjold. Nok glasspremier men skjold må bestilles.  
o Trond sjekker at skjold bestilles via Stein.  

 Sender ut brev til valgkomiteen – be dem gå igjennom komiteen og få inn nye. 

 Gi beskjed til komiteen ( Stein ) over liste over hvem som skal ha hederstegn. 

 Hederstegn fra NEKF – Elisabeth sjekker med Arild om noen av våre 
æresmedlemmer har fått dette. 

 Annonse første uka i januar – Hadeland og  OA. Frist for innsending av saker 
10.01.15. 

 Årsmelding sendes i post. Saker legges ut i helhet på nettsiden. 

 Innstilling fra styret om å endre kontingent. 

 Årsmelding skrives av Elisabeth 

 Blomst til Finn for NM deltagelse 

 Forslag om å øke kontingent. 
 

 
 

 


